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§ 116 
Upprustning av Vanadisbadet 

Genomförandebeslut 
Dnr: 412-340-2012 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

1. Idrottsnämnden godkänner förvaltningens förslag till upprustning av Vanadisbadets 

bassängdelar med tillhörande teknik- och omklädningsutrymmen inför sommar- 

säsongen 2014, till en sammanlagd investeringsutgift om högst 53,0 mnkr.  

2. Ärendet överlämnas till kommunstyrelsens ekonomiutskott för godkännande av 

hyreshöjningen om cirka 3,8 mnkr till följd av investeringen. 

 

Ärendet 
Idrottsförvaltningen redovisar ett tjänsteutlåtande daterat 2013-09-06. 

I enlighet med tidigare fattat inriktnings- och utredningsbeslut, har nu ett underlag för genom-

förandebeslut tagits fram av fastighetskontoret för utförande av de åtgärder som fordras för att 

åter öppna Vanadisbadet inför sommarsäsongen 2014. Åtgärderna innebär att bassängen förses 

med ett nytt tätskikt i form av en platsgjuten låda, att nya teknikutrymmen utförs under mark-

planet utmed bassängens nordöstra långsida, att nya duschar och omklädningsutrymmen iord-

ningställs samt att en ny entrébyggnad utförs i områdets östra samt att en del upprustningsåtgär-

der av den omgivande marken runt bassängen och vid entrén till badet genomförs. Detta ska, 

om inget helt oförutsett inträffar, rymmas inom den avsatta budgetramen om sammanlagt  

53,0 mnkr som finns för 2013 och 2014.    

 

Förvaltningens förslag till beslut  
Idrottsförvaltningen föreslår att idrottsnämnden beslutar: 

 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Ordföranden yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

Särskilt uttalande 
Emilia Bjuggren m.fl. (S) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 

2008 gick alliansens dåvarande finansborgarråd ut tillsammans med idrottsborgarrådet och 

utlovade storslagna planer för det nya Vanadisbadet. 

 

Åren gick men ingenting hände… 

 

Vi välkomnar om badet nu äntligen kan upprustas så att det går att använda. Samtidigt be-

klagar vi att majoriteten inte förmådde ta det helhetsgrepp om området på det sätt som man 

gick ut och utlovade 2008. Risken är uppenbar att denna upprustning blir ett provisorium 

under mycket lång tid. 
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§ 117 
Vision Hässelby-Vällingby 

Remiss från kommunstyrelsen 
Dnr: 015-565-2013 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

Idrottsnämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som yttrande över 

remissen. 

 

 

Ärendet 
Idrottsförvaltningen redovisar ett tjänsteutlåtande daterat 2013-08-22. 

Utkastet till visionen grundas i stadens Vision 2030 och bygger på områdena bostäder, fritid, 

utbildning och medborgarinflytande. Idrottsförvaltningen förordar att visionen även knyter an 

till stadens idrottspolitiska program och arbetet med att få fler invånare fysiskt aktiva. Vidare 

poängterar förvaltningen vikten av att det i visionsdokumentet finns tydliga mål och strategier 

för hur fler invånare kan få en aktiv fritid. 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
Idrottsförvaltningen föreslår att idrottsnämnden beslutar: 

 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Ordföranden yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Mehdi Oguzsoy (V) lämnar ärendet utan eget ställningstagande. 
 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

Särskilt uttalande 
Åsa Jernberg (MP) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 

Vi ställer oss positiva till att Hässelby-Vällingby formulerar en vision för stadsdelsnämnds-

området. Det är viktigt att stadsdelsnämnden skapar goda möjligheter för inte minst småfö-

retagare, som genererar många arbetstillfällen. Mötesplatser och goda möjligheter till kultur 

och idrott, inte minst för barn och unga med utsatt socioekonomisk bakgrund, ska finnas. 

 

Ett antal detaljplaner har under den senaste tiden passerat nämnden för området och vi har 

länge efterfrågat ett arbete som ser över de övergripande strukturerna för att därigenom 

uppnå goda helhetslösningar. Det är bra att en stor fysisk förändring av ett område föregås 

av ett visionsarbete för att klargöra, redogöra och uppmärksamma ett områdes styrkor och 

svagheter. Det är även bra att visionsarbetet har föregåtts av en medborgardialog för att 

fånga upp den lokala kännedomen och för att engagera berörda och boende.  

 

 

  


